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Er gaat bezuinigd worden in Winterswijk. Het college heeft een pakket maatregelen bedacht. Een 

daarvan is niet indexeren van de subsidies voor de culturele instellingen. Een korting van 4,6 % die 

dus zou gaan gelden voor de subsidie van de combinatie Vereniging Het Museum (VHM) / Stichting 

Exploitatie van het Museum in het Hart van Winterswijk (SEM). Hoewel wij als organisatie te maken 

hebben met prijsstijgingen en het niet-indexeren van de subsidie dus met zich meebrengt dat we 

moeten interen op onze reserves en dat dit op termijn de continuïteit van onze organisaties in gevaar 

brengt, gaat deze brief daar niet primair over. De VHM/SEM worden in de slipstream van deze 

plannen en passant voor  meer dan 20 % gekort. En dat op basis van een vergissing. Dat kan ons 

inziens niet de bedoeling zijn. 

In het kader van de besprekingen over de Museum Visie heeft de toenmalige wethouder Tannemaat 

toegezegd in 2022 dat de combinatie VHM/SEM voortaan de jaarlijks huisvestingskosten (huur, 

energie etc.) van de locatie MuseumFabriek als jaarlijkse subsidie zou ontvangen.  

De exploitatiekosten van het museum De Wereld van Wenters zou voortaan in zijn geheel moeten 

worden gefinancierd door de combinatie VHM/SEM. 

De eerste maal dat dit zou plaatsvinden was over 2023. De subsidiebeschikking 2023 bedroeg echter 

€ 38.452 in plaats van de begrootte huisvestingskosten c.q. aangevraagde subsidie van € 45.265.   

Hierop is er door de SEM een bezwaarschrift ingediend, dat op 15 februari 2023 is besproken met de 

beleidsambtenaar cultuur en haar leidinggevende. In dat gesprek werd van de kant van de gemeente 

erkend dat er een fout was gemaakt en dat de subsidie eigenlijk het aangevraagde bedrag zou 

moeten zijn. Tijdens dat gesprek werd voorgesteld dat de SEM gebruik van een nieuwe maatregel, 

die later dat jaar zou ingaan, namelijk de “Subsidieregeling gestegen energielasten maatschappelijke 

organisaties Winterswijk” om zo het verleende subsidiebedrag aan te vullen tot het niveau dat 

benodigd is om de huisvestingskosten van de MuseumFabriek te dekken. De SEM heeft hier mee 

ingestemd en gewacht tot dat de mogelijkheid bestond om deze subsidie aan te vragen. Op 9 mei 

2023 is deze subsidie toegekend waardoor de onjuiste subsidiebeschikking van 2023 werd 

gecorrigeerd. Daarop heeft de SEM het bezwaarschrift ingetrokken. 

In het gesprek van 15 februari 2023 werd wederom toegezegd dat het jaarlijkse subsidiebedrag zou 

worden aangepast naar het benodigde niveau om de jaarlijkse huisvestingskosten te dekken. 

Op 26 september 2023 werd aan de vertegenwoordigers van de SEM en VHM medegedeeld dat de 

jaarlijkse indexatie achterwege zou blijven en dat we daarom een subsidiebedrag zou worden 

toegekend van € 38.452 namelijk hetzelfde bedrag dat voor 2022 werd toegekend. Hierdoor ontstaat 

een gat van ca € 10.000 (het begrootte bedrag voor 2024 bedraagt € 48.118) oftewel een verlaging 

van de jaarlijkse subsidie met ca 21%.  
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Uiteraard hebben we in dat gesprek aangegeven dat deze gang van zaken niet conform de gemaakte 

afspraak met ex-wethouder Tannemaat is en ook niet conform is met de herbevestiging in het 

gesprek van 15 februari 2023. De reactie van de huidige wethouder hierop was dat er een 

collegebesluit was genomen en dat de enige mogelijkheid om dit te veranderen is om in te spreken 

bij de gemeenteraad. 

Aangezien het verschil tussen het benodigde bedrag voor de huisvestingskosten en het voorgestelde 

subsidiebedrag door dit besluit dermate groot wordt dat hierdoor de continuïteit van de 

MuseumFabriek versneld in gevaar komt (zeker als deze fout de komende jaren blijft doorwerken), 

rest ons niets anders dan deze problematiek onder de aandacht van de Raad te brengen. 

Daarnaast zijn wij van mening dat een dergelijke wijze van acteren (de gemeente maakt een fout, 

verzoekt  de betrokken organisatie om via een omweg het probleem op te lossen, herbevestigt de 

afspraak, maakt dezelfde fout en verwijst de betrokken organisatie naar de gemeenteraad) niet 

meehelpt aan een goede vertrouwensrelatie tussen gemeente en een vrijwilligersorganisatie. Dit 

verloop vergt veel extra inspanning van de betrokken organisatie, maar ook van de betrokken 

ambtenaren en uiteindelijk nu dus ook nog van de politiek.  

Mocht u als fractie behoefte hebben aan een mondelinge toelichting onzerzijds dan zijn wij daar 

graag toe bereid. 
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